
Referat af bestyrelsesmøde 12 april 2021 

1. Bestyrelsen har drøftet om der er en anderledes måde 

at gøre tingene på når der skal synes lejligheder ved 

fraflytning. 

Vi har desværre oplevet at der har været syn på en 

lejlighed hvorpå der var sket ændringer på bygningen. 

I givet fald hvis disse ændringer skulle nul stilles eller 

ændres tilbage ville dette blive på afdelingens regning 

og ikke fraflytter. Alle i bestyrelsen synes at det er dybt 

kritisabelt at evt. udgift ligger hos beboerne og ikke hos 

fraflytter.  

 

2. Der blev drøftet om hvor mange cykler hver enkelt 

beboer må have i cykelkælderen.  

Bestyrelsen har ikke nogen facitliste på hvad de 

forskellige beboere har behov for. Men det er sagens 

natur ikke i orden at have flere defekte cykler stående 

som tager unødig plads.   

 

Evt. 

• Bestyrelsen vendte jobbet som ”Ordstyrer” ved 

vores beboermøder. Hvad er ordstyrerens opgave, 

hvad må han og hvad må han ikke. 

 

• Bestyrelsen havde punkt. 11 fra vores husorden op 

og vende igen.  

Tilstede: Franc Skytssløv, Bent Hansen, John Olsen, Gitte Nielsen og Conni 

Skytssløv. 


